
 
 

 Nätverket Renare Mark 

PROTOKOLL 
2004-11-24  
Nätverket Renare Mark  
 

Plats SWECO, Stockholm  
    
Närvarande 
 
 
 
 
 
 
 
Sekreterare 

Lisa Ledskog 
Ingegerd Ask 
Christer Egelstig 
Thomas Liljedahl 
Annelie Liljemark 
Jan-Erik Lindström 
Karin Axelström 
Anna-Lena Öberg-Högsta 
Karin Axelström 
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Delges Styrelsen, Ingegerd Ask och 

Krister Honkonen 
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1. Mötets öppnande Ordförande Lisa Ledskog öppnade mötet 

 

 

2. Dagordning Dagordningen godkändes  

3. Ekonomi Medlemsavgifterna är nu fakturerade. 150 enskilda medlemmar 
har betalat årsavgiften. Riktat utskick kommer att göras till dem 
som inte betalt. 

Beträffande momsregistreringen återstår en del formalia. Lisa och 
Jan-Erik jobbar vidare med detta.  
 
Redovisningen från höstmötet är inte klart. Budgeten var lagt till 
– 50 000kr. Utfallet ser preliminärt att bli + 150 000 kr. 393 000 
kr kan vi ha utan att behöva betala skatt.  
 
Korporativ medlemsavgift. Styrelsen beslöt att om nyanmälan 
görs efter halvårsskiftet ska den nya medlemmen – om denna 
efterfrågar reducering- få halva avgiften avdragen. Om anmälan 
görs efter höstmötet kommer medlemsavgifter gälla för 
nästkommande år.  

 

JEL KH 

LL JEL 
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Uppdragsspec: Jan-Erik reviderar efter de synpunkter som 
framkommit. 
 
Krister Honkonens nya timtaxa godtogs.  
 
En tryckt matrikel ska tas fram: Namn, arbetsplats, telenr, e-
mailadresser ska vara med. Detta bör vara klart till årsmötet. En 
jämförelse kan göras med SGFs matrikel.  
 

JEL 

4. Nyhetsbrevet 
(redaktör, ersättning,  
 

Styrelsen anser att Ingegerd ska fortsätta med detta, i samma 
omfattning som tidigare. Styrelsen godkände att Ingegerd får 550 
kr/timme även för detta uppdrag. 
 

Det är viktigt att det inte blir för mycket företagsreklam i 
nyhetsbrevet. Inga annonser kommer att tas in. Att göra ett mer 
omfattande temanummer om vårmötet diskuterades. Förslagsvis 
10-12 sidor, där kostnaden tas på vårmötet. Eventuellt kan det 
komma att tryckas. Annelie anmälde sitt intresse att delta. Anneli 
tar fram uppdragsspec och budget, som bör ligga på 100 000 kr. 
Ansvarig utgivare blir Ingegerd.  

 

 

 

 

 

AL 

5. 
Nätverkskoordinator  
 
 

Uppdraget löper fram till årsstämman.  
 
Styrelseprotokollen bör snarast läggas ut på lösenordsskyddad del 
av hemsidan. Samtliga medlemmar bör ges tillträde. Lisa pratar 
med Krister H om detta.  
 
Studiebesök på kvarteret Lyftkranen. 33 anmälda.  
 
Bästa exjobb. En priskommitté bestående av Bertil Grundfelt 
(ordförande), Mats Tysklind MCN, Pär Molander, Johan Helldén 
Johan Helldén AB och  Sonja Blom Flygfältsbyrån fastställdes. 
En utlysning kommer att skickas till medlemmar och till forskare 
samt institutioner. Varje institution kommer att ombes att skicka 
max 2 exjobb.  
 
Övrigt: studiebesök till England diskuterades. Ingegerd, Jan-Erik 
och Christer jobbar vidare med detta.  
 
Mentor-adeptprojekt: Lisa skickar befintlige underlag till 
Ingegerd. Kerstin Jansbo på Naturvårdsverket har visat intresse 
för fråga. Lisa kontaktar henne.  
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Temadagar-  Provtagnings- och undersökningsstrategier 
diskuteras. Eventuellt skulle detta kunna hållas i februari. 
Tänkbara samarbetspartner är MCN, FRIST, Hållbar Sanering, 
Watertech, Soilrem, SGI, Kemakta.  
 

6. ”Förslagslappar” 
från Dag 0.  
 

Förslagslappar som lämnades under höstmötet och sattes upp i 
montern har sammanställts. Styrelsen kommer att 
fortsättningsvis ha detta som ett av underlagen i det fortsatta 
arbetet.  

 

7. Arrangemang.  
 

Höstmöte. Några av föredragen fick kritik för att innehöll för 
mycket företagspresentation. Det konstaterades att moderatorena 
har stort ansvar att tiderna hålls. Att hålla diskussioner i ett så 
stort forum är svårt, möjligtvis kan en paneldiskussion hållas. Det 
har efterfrågats mindre gruppdiskussioner, ca 10 pers per grupp. 
Jämställdhetsaspekten bör beaktas vid val av föredragshållare 
såväl som vid paneldebatter. 
 
Forskarmöte ´05. Kerstin Emsing kontaktad. Max 950 kr i avgift. 
Paketpris om man deltar i både forskarmöte och vårmöte. 
Utgångspunkten ska vara att svenska forskare presenterar svensk 
forskning. Posteravgiften halveras för forskarna. Thomas tar fram 
en gemensam budget som styrelsen ska godkänna. 
 
Arrangörsgrupp för vårmötet diskuterades. Någon som kan 
ekotoxsidan bör vara med. Första veckan efter julhelgen bör ett 
preliminärt program skickas ut.  
 
Nicolemöte juni 05 i Stockholm Lokal ej klar. Temat är ekotox 
mm.  
 
Lisa rapporterade från Nicolemötet i Sofia: tema barriärer. Avtal, 
lagstiftning, finansiering, acceptans togs upp. Lisa skriver i 
nyhetsbrevet.  
 

 

8. Valberedningen 
(Henrik Ekman/Björn 
Lindbom/Mikael 
Stark) 
 

Christer och Lisa avgår. Valberedningen kommer att uppmanas 
att kommunicera med medlemmarna genom hemsida och e-mail. 

 

9. Regionala 
avdelningar 

Budget efterfrågades av Lisa.  
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10. Föregående 
mötesprotokoll 

Förra protokollet. Förtydligande angående punkt 8 rörande NRM 
medverkan i IBC arrangemang.: NRM kommer inte att delta i 
arrangemanget, däremot har styrelsen inga synpunkter på att 
enskilda personer från styrelsen medverkar.  
 

 

11. Övriga frågor Inga övriga frågor noterades  

12. Kommande 
styrelsemöten 

Nästa möte blir den 15 december kl 0800-1000 per telefon.  

13 Mötets avslutning Ordförande förklarade mötet avslutat.  

 

Vid protokollet  Justeras 

 

Karin Axelström  Lisa Ledskog 
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